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Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ  

Προς  τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Να σταματήσουν οι μετακινήσεις εντατικολόγων στη ΜΕΘ του 

Νοσοκομείου Αγρινίου και να προκηρυχθεί το σύνολο των 

απαιτούμενων θέσεων». 

Η βουλευτής  Αχαΐας Σία Αναγνωστοπούλου καταθέτει ως αναφορά την 

ανακοίνωση της Ένωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αχαΐας ,  μέσω της οποίας 

απαιτούν να σταματήσουν οι μετακινήσεις εντατικολόγων στη ΜΕΘ του 

Νοσοκομείου Αγρινίου και να προκηρυχθεί το σύνολο των απαιτούμενων 

θέσεων τόσο του ΓΝ Αγρινίου όσο και των υπόλοιπων νοσοκομείων της 

περιοχής. 

Σύμφωνα με την ανακοίνωση , κατά τη συνήθη πρακτική, ο διοικητής του ΓΝ 

Αγρινίου ζήτησε από τον αντίστοιχο του Πανεπιστημιακού νοσοκομείου 

κάλυψη για δέκα εφημερίες της ΜΕΘ Αγρινίου για το μήνα Ιανουάριο, όπως 

και έξι από τα Γιάννενα και δύο από το ΓΝ Πατρών. Η κατάσταση στη ΜΕΘ 

του Αγρινίου γνωστή εδώ και πολύ καιρό μιας και έχουν απομείνει δύο ιατροί 

για την κάλυψη των αναγκών του νομού- και όχι μόνο- παρά τις συνεχείς 

παρεμβάσεις της Ένωσης Αιτωλοακαρνανίας, οπότε και προκηρύχθηκαν οι 

τρεις θέσεις. Ωστόσο λόγω και της υποστελέχωσης του υπόλοιπου 

νοσοκομείου , η προκήρυξη απέβη άγονη, με την εν λόγω ΜΕΘ να λειτουργεί 

από τον Οκτώβρη του 2023 με δανεικούς μετακινούμενους ιατρούς. Σύμφωνα 

με την Ελληνική εταιρεία εντατικής θεραπείας, οι ελάχιστες προϋποθέσεις για 

λειτουργία ΜΕΘ με χωρητικότητα κάτω από 8 κλίνες είναι 6 ιατροί με τη ΜΕΘ 

του Αγρινίου να λειτουργεί με 2. Την ίδια στιγμή η ΜΕΘ του Πανεπιστημιακού 

νοσοκομείου λειτουργεί με 16 κλίνες με άλλες 6 να παραμένουν κλειστές λόγω 

έλλειψης ιατρονοσηλευτικού προσωπικού όταν σύμφωνα με τις διεθνείς 

προδιαγραφές θα έπρεπε να έχουν αναπτυχθεί τουλάχιστον 50 κλίνες ΜΕΘ. 

 

Επισυνάπτεται η σχετική ανακοίνωση. 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της Αναφοράς μετά της ανακοίνωσης, 

για την απάντηση και την ενημέρωσή μας σχετικά με τις ενέργειές σας. 
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Ανακοίνωση ΕΙΝΑ για τις μετακινήσεις εντατικολόγων στη ΜΕΘ του  

Γ.Ν.Αγρινίου 

 

Νέα χρονιά έχουμε, όχι όμως και νέες συνήθειες από τους διοικούντες των 

νοσοκομείων. Κατά τη συνήθη πρακτική, ο διοικητής του ΓΝ Αγρινίου ζήτησε 

από τον αντίστοιχο του Πανεπιστημιακού νοσοκομείου  κάλυψη για δέκα 

εφημερίες της ΜΕΘ Αγρινίου για το μήνα Ιανουάριο, όπως και έξι από τα 

Γιάννενα  και δύο από το ΓΝ Πατρών. Η κατάσταση στη ΜΕΘ του Αγρινίου 

γνωστή εδώ και πολύ καιρό μιας και έχουν απομείνει δύο ιατροί για την 

κάλυψη των αναγκών του νομού- και όχι μόνο- παρά τις συνεχείς 

παρεμβάσεις της Ένωσης Αιτωλοακαρνανίας, οπότε και προκηρύχθηκαν οι 

τρεις θέσεις. Ωστόσο λόγω και της υποστελέχωσης του υπόλοιπου 

νοσοκομείου , η προκήρυξη απέβη άγονη, με την εν λόγω ΜΕΘ να λειτουργεί 

από τον Οκτώβρη του 2023 με δανεικούς μετακινούμενους ιατρούς . 

Διαβάζουμε το με ΑΠ:64265/13-10-2023 έγγραφο της 6ης ΥΠΕ «Με γνώμονα 

τη διασφάλιση του δημοσίου συμφέροντος αλλά και της εύρυθμης λειτουργίας 

της ΜΕΘ της Ν.Μ. Αγρινίου, από 1-11-2023, οι ιατροί του Π.Γ.Ν.Ι. θα 

καλύπτουν με 6 εφημερίες το μήνα και οι ιατροί του ΓΝ Ιωαννίνων 

«Χατζηκώστα» θα καλύπτουν με 4 εφημερίες τις επιτακτικές εφημεριακές 

ανάγκες της ΜΕΘ Αγρινίου στο πλαίσιο της προάσπισης και προστασίας του 

πληθυσμού. Απαραίτητη προϋπόθεση να καλύπτονται πρωτίστως οι 

εφημεριακές ανάγκες των φορέων τους» 

http://eina.labs.gr/
mailto:einagr1@gmail.com


Σύμφωνα με την Ελληνική εταιρεία εντατικής θεραπείας, οι ελάχιστες 

προϋποθέσεις για λειτουργία ΜΕΘ με χωρητικότητα κάτω από  8 κλίνες 

είναι 6 ιατροί με τη ΜΕΘ του Αγρινίου να λειτουργεί με 2!Επίσης πώς 

προασπίζεται  η υγεία του πληθυσμού με  το να εφημερεύει άλλος ιατρός κάθε 

μέρα για τις ανάγκες βαρέως πασχόντων που απαιτούν εξειδικευμένη ιατρική 

φροντίδα? Μάλλον μιλάμε για άκρως επικίνδυνη πρακτική! 

Επιπλέον, πώς καλύπτονται οι εφημεριακές ανάγκες των νοσοκομείων 

προέλευσης  των εντατικολόγων όταν αυτές λειτουργούν μονίμως με 

πληρότητα 100% και συνεχώς διασωληνωμένα περιστατικά σε κοινούς 

θαλάμους εκτοξεύοντας τη θνητότητά τους? Την ίδια στιγμή η ΜΕΘ  του 

Πανεπιστημιακού νοσοκομείου λειτουργεί με 16 κλίνες με άλλες  6 να 

παραμένουν κλειστές  λόγω έλλειψης ιατρονοσηλευτικού προσωπικού όταν 

σύμφωνα με τις διεθνείς προδιαγραφές θα έπρεπε να έχουν αναπτυχθεί 

τουλάχιστον 50 κλίνες ΜΕΘ !Με τους γιατρούς του ΓΝ Πατρών να ξεπερνούν 

τις 10 εφημερίες το μήνα! 

Αυτή είναι η περιβόητη ενίσχυση του συστήματος υγείας! Μετά τις εντολές 

μετακίνησης παθολόγων σε Πύργο, Αίγιο, Ιόνια νησιά ,οι μετακινήσεις σε 

ιατρούς εντατικής θεραπείας! Προκηρύξεις σταγόνα στον ωκεανό όταν ίσα  

ίσα αναπληρώνουν τις αποχωρήσεις της τελευταίας τριετίας και την ίδια ώρα 

τόνωση της επιχειρηματικής λειτουργίας των  νοσοκομείων με χρήματα από 

τους ασθενείς πελάτες για να κατευθυνθεί ο κρατικός προϋπολογισμός σε 

επιδοτήσεις στις μεγάλες επιχειρήσεις και στην πολεμική βιομηχανία. 

Ο μόνος τρόπος ενίσχυσης του ΕΣΥ και η λύση στις <<άγονες>> 

προκηρύξεις  είναι η γενναία μισθολογική αύξηση του προσωπικού 

(ισχύουν οι περικοπές κατά  38% από το 2012) και η ταυτόχρονη 

προκήρυξη του συνόλου των απαιτούμενων θέσεων των νοσοκομείων 

και της πρωτοβάθμιας φροντίδας και όχι οι συνεχείς μετακινήσεις που 

το μόνο που θα επιφέρουν είναι και άλλες παραιτήσεις προσωπικού! 

Απαιτούμε: 

Να σταματήσει το αίσχος των μετακινήσεων εδώ και τώρα και να 

προκηρυχθεί το σύνολο των απαιτούμενων θέσεων τόσο του ΓΝ 

Αγρινίου όσο και των υπόλοιπων νοσοκομείων της περιοχής! 

Για το ΔΣ της ΕΙΝΑ 

 
 

 




